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Närvarande 

Beslutande 

Helena Hedman Skoglund (L), ordf. 
Ulrik Wärnsberg (S), 1:e vice ordf., §§ 63-70, närvarar på distans 
Jonas Segersam (KD), 2:e vice ordf. 
Hanna Victoria Mörck (V), 3:e vice ordf., närvarar på distans 
Asal Gohari Moghadam (5), närvarar på distans 
Jan-Åke Carlsson (5), närvarar på distans 
Dima Sarsour (5), närvarar på distans 
Agneta Boström (S), närvarar på distans 
Susanne Engström (MP) 
Christopher Lagerqvist (M), närvarar på distans 
Gabriella Lange (M), närvarar på distans 
Fredrik Hultnnan (M), §§ 66-81, närvarar på distans 
011e Romlin (C), närvarar på distans 
Daniel Rogozinski (V), närvarar på distans 
Linnea Bjuhr (SD), närvarar på distans 
Lage Hedin (M), §§ 63-65, närvarar på distans 
Petri Lähteenmäki (5), §§ 71-81, närvarar på distans 

Ej tjänstgörande ersättare 

Petri Lähteenmäki (5), §§ 63-70, närvarar på distans 
Henry Montgomery (5), närvarar på distans 
Oscar Matti (L), §§ 63-70, närvarar på distans 
Johan Adler (L), närvarar delvis på distans 
Lage Hedin (M), §§ 66-81, närvarar på distans 
Anna Johansson (C), närvarar på distans 
Celicia Widell (KD), närvarar på distans 
Emma Van Alter (V), närvarar på distans 
Jim Andersson (SD), närvarar på distans 
Katarina Reigo (M), närvarar på distans 

Övriga närvarande 

Susana Casas Olsson, Utbildningsdirektör 
Erik Ojala, Chef kommunal förskola, närvarar på distans 
Christine Stenhammar, Tf. Chef kommunal grundskola, närvarar på distans 
Christine Kastner Johnson, Chef kommunal gymnasieskola, närvarar på distans 

Justerandes signatur 
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Annbritt Öqvist, Chef systemstöd, närvarar på distans 
Outi Ceder, Enhetschef myndighet och resursplanering, närvarar på distans 
Elin Lundkvist, Ekonomichef, närvarar på distans 
Cecilia Fernvall, Verksamhetsutvecklare, närvarar på distans 
Katarina Håkansson, Verksamhetscontroller, närvarar på distans 
Ingrid Holström, Strateg Enheten myndighet och resursplanering 
Catarina Eriksson, Strateg Stab fastighet, närvarar på distans 
Anja Korpi Kardell, Strateg Stab fastighet, närvarar på distans 
Sara Ketema, Handläggare Enheten myndighet och resursplanering, närvarar på 
distans 
Maja Lundquist, Nämndsekreterare 

Justerandes sig atur Utdragsbestyrkande 
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§63 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att utse Jonas Segersam (KD) att tillsammans med ordföranden justera dagens 
protokoll den 28 maj 2020. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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§64 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut 

Utbildningsnämnden föreslås besluta 

1. att lägga till ärendet Närvaro genom deltagande på distans i sammanträden 
med nämndens utskott, 

2. att i övrigt godkänna utsänd föredragningslista. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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§65 

Informationsärenden 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att lägga informationen till handlingarna. 

Sammanfattning 

Följande ärenden föredras på nämnden: 

Månadsrapport ekonomi, föredragande Susana Casas Olsson 

Utbildningsdirektören informerar, föredragande Susana Casas Olsson 

Stöttning av fristående grundskolor vid etablering, föredragande Outi Ceder, 

Enhetschef för myndighet och resursplanering 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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§66 

Uppföljning av skolvalet 2020 

UBN-2020-01734 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att lägga informationen till handlingarna. 

Sammanfattning 

Placeringar har nu gjorts inför kommande läsår i skolvalet och omvalet 2020. Varje 
år görs en uppföljning av skolvalet och presenteras i en rapport. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-05-11 

Bilaga: Skolvalsrapport 2020 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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§67 

Halvårsredovisning för kränkande behandling 
och skolklagomål, HT 2019 

UBN-2020-01558 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att lägga rapporten Halvårsrapport skolklagomål och kränkande behandling, 
höstterminen 2019 till handlingarna. 

Sammanfattning 

Rapporten innehåller en beskrivning av de skolklagomål som inkommit 
huvudmannen Uppsala kommun 2019-07-01 till 2019-12-31, samt de anmälningar 
om kränkande behandling som de kommunala förskolorna och skolorna gjort 
under samma period. Slutligen redovisas också en sammanställning av de 
anmälningar hos Skolinspektionen och Barn- och elevombudet som rört 
huvudmannen under höstterminen 2019. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-03-04 
Bilaga: Uppföljning av skolklagomål och anmälan om kränkande behandling till 
huvudman 1 juli - 31 december 2019 

Justerandes signatur 
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§68 

Gymnasieutbildning för asylsökande elever 

UBN-2020-03049 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att asylsökande elever som har fyllt 18 år och uppfyller nedanstående 
kriterier ska ha rätt att tas emot i fortsatt utbildning vid nationellt program i 
Uppsala kommuns egen regi eller hos de fristående huvudmän i Uppsala 
som medger detta. 

— Eleven har senast den 15 maj 2020 påbörjat sin skolgång i kommunal eller 
fristående skola i Uppsala kommun. 

— Eleven har vistelseadress i Uppsala kommun. 

2. att asylsökande elever som har fyllt 18 år och som har vistelseadress i 
Uppsala kommuns samverkanskommuner ges möjlighet att antas till 
Uppsala kommuns gymnasieskolor i egen regi om kriterierna nedan är 
uppfyllda. 

— Eleven har senast den 15 maj 2020 påbörjat sin skolgång i kommunal eller 
fristående skola i Uppsala kommun. 

— Elevens vistelsekommun har senast den 15 juni 2020 tagit beslut att betala 
interkommunal ersättning för eleven. 

3. att antagning för ovanstående elevgrupp sker om ledig plats finns under 
reservantagningen mellan 12 augusti -15 september 2020. Antagning görs i 
mån av plats. 

4. att beslutet gäller från beslutsdatum till och med den 15 september 2020. 

Reservationer 

Christopher Lagerqvist (M) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 

Moderaterna anser att en förutsättning för unga vuxna att gå i gymnasieskolan bör 
vara att de har uppehållstillstånd. Dessa personer har redan fyllt 18 år.lsvensk 
lagstiftning görs en distinktion mellan barn och vuxna. De förra har rätt till 
utbildning, medan de senare inte har det som regel. Detta beslut syftar till att ge 
vuxna människor en möjlighet att börja gymnasiet, innan de har fått sitt ärende om 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Utbildningsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-05-18 

uppehållstillstånd avgjort. De bör inte beredas möjlighet att integreras och etablera 
sig i Sverige dessförinnan. 

Därutöver kan det även finnas oklarheter rörande deras identitet och ålder fram tills 
att de har beviljats uppehållstillstånd. Det är inte eftersträvansvärt att låta personer 
som inom kort kan förlora sin uppehållsrätt i Sverige möjlighet att påbörja 
gymnasiet. Moderaterna anser att den svenska gymnasieskolan inte bör fungera 
som en integrationsåtgärd för personer som saknar uppehållstillstånd. För gruppen 
som berörs av detta beslut är det inte ens säkert att de kommer att få 
uppehållstillstånd. 

Den tid av skolgången som går förlorad är i vilket fall försumbar för den framtida 
integrationen. Moderaterna anser att detta ligger i linje med att föra en hållbar 
migrationspolitik. Att bevilja särskilda rättigheter till unga vuxna utan 
uppehållstillstånd är endast kontraproduktivt. 

Linnea Bjuhr (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 

Hanna Victoria Mörck (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Jonas Segersam (KD) och 011e Romlin (C) anmäler särskilt yttrande: 

Man kan ha flera frågetecken och synpunkter för särlösningar för asylsökande 
gymnasieelever över 18 år. När det som här enbart är fråga om maximalt fem 
personer anser vi inte det är aktuellt att ha några synpunkter på förslaget. 

Hanna Victoria Mörck (V) anmäler särskilt yttrande: 

Det är viktigt för ungdomar att ha en fast punkt och en sysselsättning. För många är 
det skolan som utgör den fasta punkten när mycket annat runt omkring är osäkert 
och i ständig förändring. Det är mycket positivt att kommunen vill möjliggöra för 
asylsökande elever som fyllt 18 år och går introduktionsprogram att få söka till 
nationellt program, men dels bör de få göra det på samma villkor som övriga 
ungdomar i kommunen, dels bör denna möjlighet även utvidgas till de elever vars 
vistelsekommuner inte fattat beslut om att betala interkommunal ersättning för 
sina elever. Denna senare grupp elever är relativt liten, så kostnaden för kommunen 
vore inte alltför stor att erbjuda dem skolgång oavsett vistelsekommun, men för de 
enskilda personerna så gör en sådan sak enorm skillnad. En asylsökande ungdom 
som inte får möjligheter att läsa på gymnasium har små möjligheter att få en 
anställning, och riskerar därmed att hamna i sysslolöshet i väntan på att deras 
ärende ska avgöras. En sådan sysslolöshet är inte bara väldigt påfrestande för den 
enskilde, den riskerar också att i längden både försvåra integration och generera 
andra kostnader för samhället. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Vidare finns ingen anledning till att denna elevgrupp ska ansöka till gymnasiets 
nationella program på annat vis än övriga elever. Det är både olyckligt att behöva 
vänta till reservantagningen 15 september med att få sin plats, då har resten av 
klassen redan hunnit börja och man riskerar både att hamna efter och hamna 
utanför, därutöver anser vi att alla elever bör omfattas av samma meritokratiska 
principer i tilldelning av platser på de nationella programmen. 

Yrkanden 

011e Romlin (C) yrkar bifall till det liggande förslaget. 

Linnea Bjuhr (SD) yrkar avslag till det liggande förslaget. 

Christopher Lagerqvist (M) yrkar avslag till det liggande förslaget. 

Hanna Victoria Mörck (V) yrkar på följande ändringar: 

1) att meningen "Elevens vistelsekommun har senast den 15 juni 2020 tagit 
beslut att betala interkommunal ersättning för eleven." stryks i andra att-
satsen, samt 

2) att tredje att-satsen stryks. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer det liggande förslaget mot Hanna Victoria Mörcks (V) 
ändringsyrkande 1) och finner att utbildningsnämnden bifaller det liggande förslaget. 

Ordförande ställer därefter det liggande förslaget mot Hanna Victoria Mörcks (V) 
ändringsyrkande 2) och finner att utbildningsnämnden bifaller det liggande förslaget. 

Ordförande ställer slutligen det liggande förslaget mot avslag och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 

Sammanfattning 

För asylsökande elever gäller enligt skollagen att de har rätt till utbildning i 
gymnasieskola eller gymnasiesärskola endast om de har påbörjat sin utbildning innan 
de fyllt 18 år. Den som har påbörjat en utbildning på ett introduktionsprogram eller ett 
nationellt program har rätt att fullfölja sin utbildning hos huvudmannen. Asylsökande 
ungdomar på introduktionsprogram har dock inte rätt att gå över till och påbörja ett 
nationellt program efter att de fyllt 18 år. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-05-18 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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§69 

Yttrande över den fördjupande översiktsplan 
för de sydöstra stadsdelarna inklusive 
Bergsbrunna 

UBN-2020-02706 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att i yttrandet lägga till ett nytt stycke mellan styckena om idrottshallarna och 
gymnasium: 

1 planen är relativt många platser utpekade för grundskolor - uppåt 15. Geografiskt 
ligger de nära varandra. Utbildningsnämnden anser att en fördjupad analys av de 
ekonomiska konsekvenserna av skolinvesteringar bör göras innan planen antas. 
Som ovan nämnt är specialsalar (inte bara idrottshallar utan även salar för slöjd, 
kemi osv) en kostnadsdrivande komponent, och det kan därför vara angeläget att 
antingen ha färre, större enheter, eller placera skolor nära varandra i kluster för att 
säkra samordning av specialsalar, 

2. att i yttrandet ändra stycket om öppen förskola till: 

Öppen förskola har betydelse för inkludering och integration mellan människor 
inom en stadsdel men nämns inte i samrådshandlingen. Idag finns det en öppen 
förskola belägen på Västgötaresan som behöver kompletteras med fler i de 
sydöstra stadsdelarna, 

3. att i yttrandet lägga till följande stycke: 

Utbildningsnämnden vill framföra att i planering av verksamheter för unga och 
äldre så bör det ses över om det går att bygga dessa verksamheter i anslutning till 
varandra. Det kan bli en lyckad generationsöverbryggande åtgärd, något som ligger 
i linje med kommunens nuvarande arbete där till exempel äldre har möjlighet att 
köpa skollunch, 

4. att lämna reviderat yttrande över den fördjupande översiktsplan för de 
sydöstra stadsdelarna. 

Justerandes si natur Utd ragsbestyrkand e 
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Reservationer 

Jonas Segersam (KD), Christopher Lagerqvist (M) och 011e Romlin (C) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för sitt eget yrkande med följande motivering: 

Våra partier har varit skeptiska till föreliggande Fördjupad översiktsplan av flera 
skäl, främst när det gäller trafiklösningar och processen för framtagandet av planen. 

För Utbildningsnämndens del skulle vi dock enbart uttala oss om planens 
ändamålsenlighet när det gäller planering för förskolor, skolor och gymnasium. 

Vi ansåg då att vårt svar måste förtydligas så att det framgår vilken enorm utmaning 
det innebär för Uppsala kommun, och nämnden med de mycket omfattande 
skolinvesteringar som behövs. Inte minst med tanke på de brister vi sett i 
planeringen i närtid när det gäller exempelvis Gamla Uppsala och Rosendals skola 
är det ytterst angeläget med en noggrann analys och igångsatt planering för att så 
snart ett beslut om en ny FÖP fattas redan ändamålsenliga och noggrant utredda 
uppdaterade funktionsprogram kan antas. 

Vi yrkade därför på fyra kompletteringar i nämndens svar. Vi är förstås glada över att 
nämnden biföll vårt yrkande om att inte begränsa skrivningen om ytterligare öppna 
förskolor till "eventuellt.. .ytterligare en", utan lämna behovet öppet för fler öppna 
förskolor. 

Vi är också glada över att nämnden genom stöd av övriga oppositionen också biföll 
vår tilläggstext: 

I planen är relativt många platser utpekade för grundskolor - uppåt 15. Geografiskt 
ligger de nära varandra. Utbildningsnämnden anser att en fördjupad analys av de 
ekonomiska konsekvenserna av skolinvesteringar bör göras innan planen antas. 
Som ovan nämnt är specialsalar (inte bara idrottshallar utan även salar för slöjd, 
kemi osv) en kostnadsdrivande komponent, och det kan därför vara angeläget att 
antingen ha färre, större enheter, eller placera skolor nära varandra i kluster för att 
säkra samordning av specialsalar. 

Däremot vill vi reservera oss mot att våra två följande yrkanden inte bifölls. 

I sammanfattningen tillförs följande mening: 

Investering i så många förskolor, skolor och gymnasium är en mycket stor 
ekonomisk utmaning för Uppsala kommun, som bättre behöver analyseras och 
påverka planen innan den antas, när det gäller placering av skolor och 
idrottshallar. 

Följande stycke om gymnasium ändras till (borttagen text struken inom 
parentes): 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

fb 



-2j, Uppsala 
kommun 

 

Sida 15 (38) 

Utbildningsnämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-05-18 

 

Placeringen av ett nytt gymnasium föreslås invid den nya stationen vilket 
nämnden anser lämpligt. (Återstår att se om det kommer att behövas ett eller 
två gymnasier i de här delarna av staden). 1500-2000 elever är ett stort 
gymnasium vilket också är lämpligt av kostnadsskäl. 

Hanna Victoria Mörck (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 

Yrkanden 

Jonas Segersam (KD), Christopher Lagerqvist (M) och 011e Romlin (C) yrkar på följande 
ändringar och tillägg i yttrandet: 

1) Följande mening tillförs i sammanfattningen: 

Investering i så många förskolor, skolor och gymnasium är en mycket stor 
ekonomisk utmaning för Uppsala kommun, som bättre behöver analyseras och 
påverka planen innan den antas, när det gäller placering av skolor och idrottshallar. 

2) Ett nytt stycke införs mellan styckena om idrottshallarna och gymnasium: 

I planen är relativt många platser utpekade för grundskolor - uppåt 15. Geografiskt 
ligger de nära varandra. Utbildningsnämnden anser att en fördjupad analys av de 
ekonomiska konsekvenserna av skolinvesteringar bör göras innan planen antas. 
Som ovan nämnt är specialsalar (inte bara idrottshallar utan även salar för slöjd, 
kemi osv) en kostnadsdrivande komponent, och det kan därför vara angeläget att 
antingen ha färre, större enheter, eller placera skolor nära varandra i kluster för att 
säkra samordning av specialsalar. 

3) Stycket om gymnasium ändras till: 

Placeringen av ett nytt gymnasium föreslår invid den nya stationen vilket nämnden 
anser lämpligt. 1500-2000 elever är ett stort gymnasium vilket också är lämpligt av 
kostnadsskäl. 

4) Stycket om öppen förskola ändras till: 

Öppen förskola har betydelse för inkludering och integration mellan människor 
inom en stadsdel men nämns inte i samrådshandlingen. Idag finns det en öppen 
förskola belägen på Västgötaresan som behöver kompletteras med fler i de 
sydöstra stadsdelarna. 

Helena Hedman Skoglund (L) yrkar avslag till Jonas Segersams (KD) med fleras 
tilläggsyrkande 1) och 2) samt ändringsyrkande 3) och bifall till ändringsyrkande 4). 

Justerande , ignatur Utdragsbestyrkande 
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Hanna Victoria Mörck (V) yrkar bifall till Jonas Segersams (KD) med fleras 
tilläggsyrkande 2) och ändringsyrkande 4). 

Hanna Victoria Mörck (V) yrkar på följande ändring och tillägg i yttrandet: 

1) Följande mening stryks: 

Tillgången till friyta på förskole- och skolgårdar är framtagna enligt kommunens 
nya föreslagna riktlinjer som är under framtagande just nu, vilket nämnden ser som 
positivt. 

2) Ett nytt stycke om förskole - och skolgårdar läggs till: 

Tillgången till friyta på förskole- och skolgårdar ska följa Boverkets riktlinjer och 
stadsdelen ska i sammanhanget inte ses som en innerstadsmiljö där gårdar 
planeras enligt undantagsregel och därmed kan uppgå till miniminivån. Istället bör 
kommunen, när ett nytt område planeras, och det därmed finns gott om yta som 
utgångspunkt, självklart planera lokalisering och gårdar utifrån vad som är bra för 
barnen och därmed utgå från riktlinjens huvudregel om stora gårdar. 

3) Ett nytt stycke om genomfartstrafik läggs till: 

Trafiksituationen i den nya stadsdelen är viktig utifrån barns möjlighet att gå och 
cykla till skolan på ett trafiksäkert sätt. Det är dessutom något som bidrar till trivsel 
och möjligheter för barn att ha en allsidig fritid med möjlighet att vara ute och leka. 
Därför bör alternativet med en så liten genomfartstrafik vara huvudalternativ i 
fortsatt planering. 

4) Ett nytt stycke om varierade upplåtelseformer för bostäder läggs till: 

Bostadssituationen är en viktig anledning till segregationen i dagens skolsystem. 
Barn och elever har rätt till placering nära hemmet. En nybyggd stadsdel riskerar att 
som utgångspunkt vara en relativt segregerad miljö. Detta då nyproduktionshyror 
är dyra och utgår från en nivå som liknar marknadshyror. Övriga boendeformer är 
en bra variation, men inte ett realistiskt alternativ för många av kommunens 
invånare. Därför är det viktigt att prispressade hyresrätter läggs in i planeringen. 
Endast då kan vi få en varierad stadsdel, och därmed en varierad och allsidig 
sammansättning av elever i stadsdelens förskolor, grundskolor och gymnasium. 

Linnea Bjuhr (SD) instämmer i Jonas Segersams (KD) med fleras tilläggsyrkande 1) och 
ändringsyrkande 4) och yrkar därefter på följande tillägg: 

Utbildningsnämnden vill framföra att i planering av verksamheter för unga och 
äldre så bör det ses över om det går att bygga dessa verksamheter i anslutning till 
varandra. Det kan bli en lyckad generationsöverbryggande åtgärd, något som ligger 
i linje med kommunens nuvarande arbete där till exempel äldre har möjlighet att 
köpa skotlunch. 

Justerande si atur 
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Helena Hedman Skoglund (L), Ulrik Wärnsberg (S) och Susanne Engström (MP) yrkar 
bifall till Linnea Bjuhrs (SD) tilläggsyrkande. 

Hanna Victoria Mörck (V) yrkar bifall till Linnea Bjuhrs (SD) tilläggsyrkande. 

Christopher Lagerqvist (M) instämmer i Hanna Victoria Mörcks (V) ändringsyrkande 1) 
samt Linnea Bjuhrs (SD) tilläggsyrkande. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer Linnea Bjuhrs (SD) yrkande mot avslag och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 

Ordförande ställer sedan Hanna Victoria Mörcks (V) ändringsyrkande 1) mot avslag och 
finner att utbildningsnämnden avslår detsamma. 

Ordförande ställer Hanna Victoria Mörcks (V) tilläggsyrkande 2) mot avslag och finner 
att utbildningsnämnden avslår detsamma. 

Ordförande ställer Hanna Victoria Mörcks (V) tilläggsyrkande 3) mot avslag och finner 
att utbildningsnämnden avslår detsamma. 

Ordförande ställer Hanna Victoria Mörcks (V) tilläggsyrkande 4) mot avslag och finner 
att utbildningsnämnden avslår detsamma. 

Ordförande ställer därefter Jonas Segersams (KD) med fleras tilläggsyrkande 1) mot 
avslag och finner att utbildningsnämnden avslår detsamma. 

Ordförande ställer Jonas Segersams (KD) med fleras tilläggsyrkande 2) mot avslag och 
finner att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 

Ordförande ställer Jonas Segersams (KD) med fleras ändringsyrkande 3) mot avslag 
och finner att utbildningsnämnden avslår detsamma. 

Ordförande ställer Jonas Segersams (KD) med fleras ändringsyrkande 4) mot avslag 
och finner att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 

Ordförande ställer slutligen förvaltningens förslag i övrigt mot avslag och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 

Sammanfattning 

Utbildningsnämnden ges möjlighet att yttra sig över förslaget på fördjupad 
översiktsplan över de sydöstra stadsdelarna inklusive Bergsbrunna. Planområdet och 
de sydöstra stadsdelarna ligger ca 5 km från Uppsala centrum, nära gränsen mot 
Knivsta kommun. Området är ca 4-6 km i nordsydlig riktning och ca 5 km i östvästlig 
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riktning och har en total areal på 1 684 hektar. Det utgörs till största del av natur- och 
åkermark. 

Syftet med framtagandet av en fördjupad översiktsplan är att bädda för en utveckling 
av området som uppfyller mål och inriktningar i översiktsplanen och fyrspårsavtalet 
(Uppsalapaketet) med staten och region Uppsala. Enligt det avtalet ska Uppsala 
kommun säkerställa 33 000 nya bostäder, varav 21 500 av dessa inom planområdet för 
den fördjupade översiktsplanen. Även en etablering av en ny tågstation (Uppsala 
Södra) ingår i överenskommelsen. 

Den fördjupade översiktsplanen utgör således det första steget i en omfattande 
planerings- och utbyggnadsprocess för att utveckla en attraktiv och hållbar stadsmiljö 
där mycket ska byggas: 

• 800 nya bostäder per år från och med 2025 fram till 2050 ger ett ungefärligt 
tillkommande behov av 160 förskoleplatser per år, eller en - två nya förskolor 
per år under 25 år bara i dessa stadsdelar. 

• Även ett tillkommande behov av ca 320 grundskoleplatser per år, det vill säga 
en ny grundskola vartannat år under 25 år bara i dessa stadsdelar, beroende av 
hur stora bostäder och vilken typ av bostäder som byggs. 

• Totalt kommer det att behövas ca 4 900 förskoleplatser och 6 700 
grundskoleplatser i de sydöstra stadsdelarna inklusive Bergsbrunna. Utöver 
det minst ett gymnasium med 1500-2000 platser samt idrottshallar och andra 
specialsalar. 

Stadsutvecklingen ska även innehålla en hög grad av nytänkande för ekologisk 
hållbarhet. Omsorgsfullt utformade gröna parker, gator, torg och skolgårdar 
tillsammans med större sparade stråk av natur och vatten ska prägla stadsmiljön. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-05-05 
Bilaga: Förslag till yttrande över Fördjupad översiktsplan för de sydöstra stadsdelarna 
inklusive Bergsbrunna 

Justerandessignatur Utdragsbestyrkande 
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§70 

Återrapport av uppdrag om arbete mot 
narkotika 

UBN-2020-01475 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att godkänna återrapport av arbetet hittills och beskrivning av arbetet framåt, 

2. att i det kommande arbetet redovisa incidenter per skola. 

Reservation 

Linnea Bjuhr (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande med 
följande motivering: 

Sverigedemokraterna har i flera instanser påtalat att det inte är säkerställt att elever 
i Uppsala kommuns skolor får information om e-cigaretter och myter om dess 
påstådda harmlöshet. Elever som vi har varit i kontakt med bekräftar att flera elever 
i Uppsala har bilden av att e-cigaretter är ett ofarligt alternativ till vanliga cigaretter 
och att de inte fått någon information om e-cigaretter av skolan. Mittenstyret påstår 
att eleverna visst får information men uppenbarligen stämmer inte det. Därför har vi 
flera gånger föreslagit att ovanstående ska säkerställas men tyvärr vill man inte gå 
SD tillmötes i frågan. 

Särskilt yttrande 

Jonas Segersam (KD), Christopher Lagerqvist (M) och 011e Romlin (C) anmäler särskilt 
yttrande: 

Våra partier har under flera år drivit på för fler aktiva åtgärder för att motverka 
användning av narkotika på våra skolor. Här behövs ett närmare samarbete med 
både polis och socialtjänst och fler åtgärder för att personal på skolor ska ha både 
kunskap och redskap för att agera vid misstanke och förekomst om 
narkotikaanvändning. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Yrkanden 

Linnea Bjuhr (SD) yrkar på följande tillägg: 

att det i det fortsatta arbetet säkerställs att elever även får information om e-
cigaretter och myter om dess påstådda harmlöshet. 

Christopher Lagerqvist (M) yrkar på följande tillägg: 

att i det kommande arbetet redovisa incidenter per skola. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer Linnea Bjuhrs (SD) tilläggsyrkande mot avslag och finner att 
utbildningsnämnden avslår detsamma. 

Ordförande ställer därefter Christopher Lagerqvists (M) tilläggsyrkande mot avslag och 
finner att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 

Ordförande ställer slutligen proposition på bifall respektive avslag av det liggande 
förslaget i övrigt och finner att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 

Sammanfattning 

Ärendet är en första återrapportering avseende det åtgärdspaket som 
utbildningsförvaltningen och socialförvaltningen i nära samverkan tagit fram för att 
stärka arbetet mot narkotika i skolan. Utifrån uppdraget har utbildningsförvaltningen 
under hösten tillsammans med medarbetare från socialförvaltningen och 
kommunikatörer genomfört ett arbete med att ta fram material såsom blanketter och 
informationsblad, tillsammans uppdaterat socialtjänstens blankett för orosanmälan, 
sett över och uppdaterat rutiner och handlingsplaner, samt skapat en film. Filmen 
riktas främst till skolpersonal med information om när och hur en s.k. orosanmälan ska 
göras och vilket stöd som finns inom både skola och socialtjänst. En webbportal har 
också skapats där information och material samlats med målsättningen att skolan ska 
vara drogfri. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-03-02 
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§71 

Återrapport av uppdrag om rutiner i samband 
med vitesföreläggande 

UBN-2020-01629 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att lägga återrapporten till handlingarna. 

Särskilt yttrande 

Jonas Segersam (KD), Christopher Lagerqvist (M) och 011e Romlin (C) anmäler särskilt 
yttrande: 

Vi har tagit upp frågan om vad som kan vara rimligt när det gäller tid som går 
från det att man vidtar åtgärder till dess att man går vidare till ett 
vitesföreläggande. Föreliggande rapport ger inte indikation om några 
tidsbegränsningar, men med tanke på att viten i vissa fall utdöms efter bara 
några månader medan det i andra fall kan gå flera år kan det finnas anledning 
att se över rutiner och arbetssätt när det gäller arbetet med brister som kan leda 
till vitesföreläggande. 

Sammanfattning 

!nämndens internkontrollplan finns ett kontrollmoment som innebär att 
förvaltningen ska utarbeta rutin för användning av vitesförläggande om 
skolpliktiga elever uteblir från undervisning. Kontrollmomentet ska enligt planen 
återredovisas till nämnden i mars 2020. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-05-04 
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§72 

Svar på motion av Tobias Smedberg (V) och 
Hanna Victoria Mörck (V) om att införa 
resurscentrum för jämställdhet 

UBN-2020-00434 

Beslut 

Utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att avslå motionens första att-sats, 

2. att besvara motionens andra att-sats med föredragningen i ärendet. 

Reservationer 

Hanna Victoria Mörck (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för bifall till motionen. 

Linne Bjuhr (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för avslag till motionen. 

Yrkanden 

Hanna Victoria Mörck (V) yrkar bifall till motionen. 

Linnea Bjuhr (SD) yrkar avslag till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på bifall respektive avslag på det liggande förslagets 
första beslutssats och finner att utbildningsnämnden avslår motionens första att-sats. 

Ordföranden ställer därefter proposition på bifall, besvarande respektive avslag på det 
liggande förslagets andra beslutssats och finner att utbildningsnämnden besvarar 
motionens andra att-sats med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Tobias Smedberg (V) och Hanna Victoria Mörck (V) föreslår i en motion väckt den 25 
mars 2019 

Justerandes signatur 
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• att kommunfullmäktige utreder möjligheten att införa ett resurscentrum för 
jämställdhet i skolan i enlighet med motionens intention, samt 

• att samtlig personal inom Uppsalas skolor får stöd och kontinuerlig 
kompetensutveckling kring hur man i sitt dagliga arbete kan arbeta med 
genusfrågor. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-02-10 
Bilaga: Motion av Tobias Smedberg (V) och Hanna Victoria Mörck (V) om att införa 
resurscentrum för jämställdhet i skolan. 
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§73 

Svar på motion om att förbjuda energidrycker 
på skolor i kommunen 

UBN-2020-01492 

Beslut 

Utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att avslå motionen. 

Reservation 

Linnea Bjuhr (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för bifall till motionen. 

Särskilt yttrande 

Jonas Segersam (KD), Christopher Lagerqvist (M) och 011e Romlin (C) anmäler särskilt 
yttrande: 

Vi välkomnar omtanken om att elever inte ska utsättas för skadligt intag av drycker 
och ämnen som koffein. Vi instämmer dock i att vi inte bör besluta om generella 
förbud på kommunnivå om inte vi ser ett tydligt behov av ett sådant förbud, och det 
finns möjlighet att arbeta för att efterleva det. Vår uppfattning är att om behov av 
åtgärder på detta område skulle identifieras så finns möjlighet till åtgärder på 
enhetsnivå genom beslut av rektor. 

Yrkanden 

Linnea Bjuhr (SD) yrkar bifall till motionen. 

Jonas Segersam (KD) yrkar bifall till det liggande förslaget. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på bifall respektive avslag på det liggande förslaget 
och finner att utbildningsnämnden bifaller det liggande förslaget att avslå motionen. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Sammanfattning 

David Perez (SD) föreslår i en motion väckt 29 april 2019 att kommunfullmäktige 
beslutar att ge utbildningsnämnden i uppdrag att utreda möjligheten till att införa ett 
förbud eller begränsningsåtgärder mot energidrycker på kommunens skolor. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-02-26 
Bilaga: Motion om att förbjuda energidrycker på skolor i kommunen från David Perez 
(SD) 
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§74 

Svar på motion om diskrimineringsombud på 
alla skolor 

UBN-2020-01494 

Beslut 

Utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att avslå motionen. 

Reservation 

Hanna Victoria Mörck (V) reserverar sig mot beslutet. 

Yrkande 

Beslutsgång 

Ordförande ställer det liggande förslaget mot avslag och finner att 
utbildningsnämnden bifaller det liggande förslaget att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Lovisa Johansson (Fl) och Stina Jansson (Fl) föreslår i en motion väckt 12 juni 2019 att 
alla skolor i kommunen ska ha ett diskrimineringsombud. Diskrimineringsombudet ska 
ha i uppdrag att stödja elever som blivit utsatta för diskriminering, att stödja lärare och 
övrig skolpersonal i arbetet mot diskriminering och trakasserier, och att driva samt att 
aktivt följa upp skolans likabehandlingsplaner och rutiner vid trakasserier 
diskrimineringsombudet ska ha kunskap i skoljuridik, barns utsatthet för våld och 
övergrepp, genus, funktionalitet, våld-och förtryck i namn av heder, sexuella övergrepp 
utförda av närstående vuxna, HBTQ och antirasism samt kompetens om samtal med 
barn. 
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-02-13 
Bilaga: Motion av Lovisa Johansson (Fl) och Stina Jonasson (Fl) om 
diskrimineringsombud på alla skolor 
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§75 

Svar på motion om att erbjuda gratis 
mensskydd till unga tjejer från Tobias 
Smedberg (V) och Hanna Victoria Mörck (V) 

UBN-2020-01495 

Beslut 

Utbildningsnämnden förestår kommunfullmäktige besluta 

1. att avslå motionen. 

Reservation 

Hanna Victoria Mörck (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för bifall till motionen. 

Yrkande 

Hanna Victoria Mörck (V) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer det liggande förslaget mot Hanna Victoria Mörcks (V) yrkande och 
finner att utbildningsnämnden bifaller det liggande förslaget att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Tobias Smedberg (V) och Hanna Victoria Mörck (V) föreslår i en motion väckt vid 
kommunfullmäktiges sammanträde den 25 mars 2019 att Uppsala kommun ska 
genomföra ett tvåårigt försök med att erbjuda mensskydd utan kostnad till tjejer i 
högstadie- och gymnasieåldern. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-01-23 
Bilaga: Motion av Tobias Smedberg (V) och Hanna Victoria Mörck (V) om att erbjuda 
gratis mensskydd till unga tjejer 
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§76 

Revidering av utbildningsnämndens 
delegationsordning 

UBN-2020-01250 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att anta föreslagna tillägg till utbildningsnämndens delegationsordning. 

Sammanfattning 

Föreslagna tillägg till delegationsordningen gäller i huvudsak möjligheten att ingå 
entreprenadavtal med fristående huvudmän och beslut om placering av barn och 
elever om regeringen meddelar föreskrifter om att tillfälligt stänga förskoleenheter, 
skolenheter, fritidshem eller annan pedagogisk verksamhet. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-05-08 
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§77 

Yttrande över ansökan från Dille Gård AB om 
tillstånd för nyetablering av fristående 
gymnasieskola (Dnr SI 2020:3039) 

UBN-2020-03054 

Beslut 

Utbildningsnämnden föreslås besluta 

1. att lämna yttrande över ansökan från Dille Gård AB i enlighet med förslag. 

Särskilt yttrande 

Hanna Victoria Mörck (V) anmäler särskilt yttrande: 

Välfärdsverksamheter utan vinstuttag 
Uppsala växer, om fristående aktörer, som inte tar ut vinst, utan drivs av att göra det 
bästa för barn och unga i Uppsala, vill vara med och ta ansvar för Uppsalas 
utveckling, så är det välkommet stöd. Aktiebolag har vinst som högre syfte, om de 
inte själva skrivit in en begränsning i bolagsordning (ex särskild vinstbegränsning, 
SVB-bolag). När bolag går med överskott och återinvesterar det i verksamheten så 
leder det till en bättre verksamhet, om bolaget istället plockar ut vinst, så avhänds 
skattekollektivet nyttan av skattepengarna, till förmån för ägaren. Detta till skillnad 
från lön och köp av andra tjänster som då gör att bolaget och verksamheten får 
nyttor av köpet, vilket rimligen bör göra att verksamheten kan fungera väl. 
Aktiebolag är därmed i huvudregel en olämplig form för att driva 
välfärdsverksamheter. Stiftelser, föreningar och andra former har ett helt annat 
syfte än bolag och är därmed som utgångspunkt ett bättre format för att driva 
allmännyttiga välfärdstjänster. 

Avsaknad av regler - dys funktionell marknad 
Det finns ett behov av regler i välfärdsbranschen. Idag är mycket oreglerat och 
konkurrensen blir sned när privata aktörer inte behöver ta ett större ansvar än för 
den egna verksamheten. Kommunen å andra sidan, behöver ha en ständig 
beredskap för att ta över verksamheter som lägger ner, får anmärkningar så att 
tillstånd dras in eller går i konkurs. Det innebär alltså att kommunen står som 
försäkring. Hade det varit en marknad, så hade det t ex inneburit att 
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försäkringspremier betalats in. Det saknas även regler för att offentliggöra resultat 
av tillsyn, vilket gör att det är svårt för barn och föräldrar att göra 

upplysta val, vilket är förutsättningen för en fungerande marknad. Välfärden är 
därmed en dysfunktionell marknad på många sätt. 

Håll samman stadier 
Det är önskvärt att stadier i grundskolan hålls samman. Det är inte så i Uppsala idag. 
Många stadier bryts på andra tider vilket vi inte anser är önskvärt. Det gör även det 
att konkurrensen sätts ur spel och det kan påverka kvaliteten i skolan och 
möjligheten till en säkerställd betygshantering. 

Jonas Segersam (KD), Christopher Lagerqvist (M) och 011e Romlin (C) anmäler särskilt 
yttrande: 

Uppsalas problem är inte att vi har för många skolor utan att vissa skolor och 
utbildningar inte håller tillräckligt hög kvalitet. En viktig orsak till den bristande 
kvaliteten är undermålig kontroll och uppföljning av såväl kommunala som 
fristående huvudmän. Fortfarande är det tillåtet att underprestera resultatmässigt 
över tid utan att åtgärder och insatser kommer på plats. Det är därför som Uppsala-
Alliansen har tagit fram ett elvapunktsprogram för höjda elevresultat. Med det 
nuvarande vänsterstyret i Uppsala fortsätter skolornas underprestation. 

Vi tycker det är viktigt att Uppsala kommun är välvilligt inställd till friskolor som vill 
etablera sig i kommunen. För oss är det inte mängden huvudmän eller skolor som 
är viktiga, utan att undervisningen håller hög kvalitet, och att föräldrar/ 
vårdnadshavare och elever har möjlighet att söka de utbildningar de vill. 

Konkurrens är positivt och gör att även kommunen som huvudman får ett starkare 
incitament att höja kvaliteten och optimera kostnaderna. 

I svaret ska sägas, när det finns lediga platser för de utbildningar som avses 
etableras, att det på kort sikt kan innebära omställningskostnader både för 
kommunen och för fristående utförare, men på längre sikt är det svårt att förutsäga 
vad det innebär för kommunen. 

Det är en bra standardformulering, och vi vill betona att för oss så måste 
medborgarnas perspektiv vara utgångspunkten för skolväsendets uppbyggnad, 
inte den kommunala huvudmannens perspektiv. Vi är tacksamma för att det sedan 
långtid finns en relativt bred samsyn i Uppsala kommun att vi välkomnar fristående 
skolhuvudmän på alla stadier om de fyller kraven och håller en hög kvalitet. Vi 
måste med kraft motverka alla tendenser i förvaltningen och nämnden som vill att 
vi ska se fristående utförare som konkurrenter till kommunen, i stället för som en 
självklar del av utbudet för de elever som så önskar. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Utbiidningsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-05-18 

Det var också bra att näst sista meningen i yttrandet i enlighet med vårt yrkande 
ändrades till 

En ytterligare utökning kan innebära omställningskostnader på kort sikt 
både för kommunens gymnasieskolor i egen regi och för fristående 
utförare. 

Yrkanden 

Jonas Segersam (KD), Christopher Lagerqvist (M) och 011e Romlin (C) yrkar på följande 
ändring: 

att näst sista meningen i yttrandet ändras till "En ytterligare utökning kan innebära 
omställningskostnader på kort sikt både för kommunens gymnasieskolor i egen 
regi och för fristående utförare." 

Helena Hedman Skoglund (L) och Linnea Bjuhr (SD) yrkar bifall till Jonas Segersams 
(KD) med fleras yrkande. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på bifall respektive avslag på det liggande förslaget 
med Jonas Segersams (KD) med fleras ändringsyrkande. Utbildningsnämnden bifaller 
det liggande förslaget med den ändringen. 

Sammanfattning 

Dille Gård AB har hos Skolinspektionen ansökt om godkännande som huvudman för en 
nyetablering av en fristående gymnasieskola vid Sigtuna Utbildningscenter i Sigtuna 
kommun fr.o.m. läsåret 2021/2022. Ansökan avser nedanstående utbildningar: 

Naturbruksprogrammet med inriktningarna djurvård samt hästhållning. 

Dille Gård AB planerar att erbjuda 144 utbildningsplatser för ovanstående sökta 
program (72 platser på respektive inriktning) vid fullt utbyggd verksamhet 2024. 

Skolverket har beslutat att dela den befintliga inriktningen djurvård i två inriktningar: 
djurvård och hästhållning. Beslutet gäller från och med den 1 juli 2021. 

Förslag till yttrande redovisas i sin helhet i bilaga. 

Av faktaunderlaget framgår att det inte saknas elevplatser på de sökta programmen. 
En ytterligare utökning innebär omställningskostnader på kort sikt både för 
kommunens gymnasieskolor i egen regi och för fristående utförare. På längre sikt är 
det svårt att i förväg förutsäga om det innebär en fördel eller en nackdel för Uppsala 
kommun. 
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Utbildningsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-05-18 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-05-05 
Bilaga: Yttrande över ansökan från Dille Gård 
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Utbildningsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-05-18 

§78 

Delegationsbestut anmälda den 18 maj 2020 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att lägga förteckning över delegationsbeslut för perioden13 april 2020 till 10 
maj 2020. 

Sammanfattning 

1. Delegationsbeslut 
Grundskola 
— Mottagande och placering av elev i förskoleklass, grundskola och grundsärskola, 

7.5.2 

Skolskjuts 
— Ej berättigade skolskjuts/elevresa enligt reglemente, 7.5.12, 7.5.13, 7.6.17 
— Skolkort med befintlig linjetrafik enligt reglemente, 7.5.13 
— Skolskjuts GR enligt reglemente, Beslut elevresor GY mellan bostad och skola, 

7.5.12, 7.6.17 
— Delavslag skolskjuts. Ej berättigade skolskjuts/elevresa enligt reglemente med 

skoltaxi, 7.5.12, 7.5.13 

Övriga 
— Delegationsförteckning UBN för perioden 27 april - 14 maj 2020 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Utbildningsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-05-18 

§79 

Anmälningsärenden anmälda den 18 maj 2020 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att lägga förteckning över anmälningsärenden för perioden 13 april 2020 till 10 
maj 2020. 

Sammanfattning 

1. Domar och beslut 
- Dom från Förvaltningsrätten i Uppsala, Laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, (UBN-2019-6080) 
Dom från Förvaltningsrätten i Uppsala, Laglighetsprövning enligt 
kommunallagen, (UBN-2019-7574) 

2. Skrivelser/Avtal/Rapporter 
— Brev från Utbildningsdepartementet angående sekretess inom kommunens 

tillsyn av fristående förskolor. 

3. Protokoll/protokollsutdrag övrigt 
— Protokollsutdrag kommunfullmäktige sammanträde den 27 april 2020 § 165 

Årsbokslut och årsredovisning 2019 
— Protokollsutdrag kommunfullmäktige sammanträde den 27 april 2020 § 166 

Revisionsberättelser och ansvarsfrihet 

4. Inbjudningar/ Konferenser 
— Mötesregler för beslutsfattare i offentlig verksamhet, livesänd föreläsning den 25 

maj kl. 09:00 - 16:00 

5. Anmälan av särskild aktivet i partigrupp för M+C+KD den 9 juni 2020. 
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Utbildningsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-05-18 

§80 

Deltagande konferens och möten 
Inget deltagande i konferenser eller möten finns att notera. 
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Utbildningsnämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-05-18 

 

§81 

Närvaro genom deltagande på distans i 
sammanträden med nämndens utskott 

UBN-2020-03577 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar 

1. att tillåta närvaro på distans i sammanträden med styrelsens/nämndens 
utskott, 

2. att distansdeltagande ska ske genom ljud- och bildöverföring i realtid samt på 
ett sådant sätt att samtliga deltagare kan se och höra varandra och delta på 
lika villkor, 

3. att det ska föreligga särskilda skäl för att deltagande på distans ska få ske, 
4. att förhandsanmälan om deltagande på distans ska ske tre dagar före 

utskottssammanträdet, 
5. att ordföranden i utskottet avgör om deltagande på distans ska medges, samt 
6. att detta beslut ska gälla till den 31 december 2020, eller tills annat beslutas. 

Yrkande 

Hanna Victoria Mörck (V) yrkar att att-sats 6 stryks. 

Jonas Segersam (KD) yrkar bifall till förslaget. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer Hanna Victoria Mörcks (V) yrkanden mot avslag och finner att 
utbildningsnämnden avslår yrkandet. 

Ordförande ställer därefter det liggande förslaget mot avslag och finner att 
utbildningsnämnden bifaller förslaget. 

Sammanfattning 

Under föreliggande extraordinära förhållanden har frågan om deltagande på distans 
för ledamöter och ersättare i nämnders utskott, aktualiserats. Gällande kommunallag 
medger närvaro genom deltagande på distans i sammanträden med kommunfull-
mäktige och nämnd. Frågan om utskott får ha sammanträde på distans, är inte 
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Datum: 
2020-05-18 

 

reglerad i kommunallagen och berörs inte i lagens förarbeten. Närvaro genom 
deltagande på distans förutsätter att nämnden beslutar om att tillåta det och beslutar 
på vilket sätt deltagandet ska ske samt vad som i övrigt ska gälla för sådant 
deltagande. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-05-18 
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